



# 重服务守信用单位

HEAVY SERVICE QUNCTUALITY ENTERPRISE

天津立威阀门有限公司

天津市津南区双桥河镇欣泰路3号天津市建塘阀门有限公司院内

针对该企业的信用记录、经营状况、债务风险、发展前景、结合社会口碑、公众认可度，经审核评估，认定该企业重服务守信用单位等级为：

# AAA

证书编号: HXZC201938666  
Certificate number

颁发日期: 2019年08月12日  
Date of issue

有效期至: 2022年08月11日  
Date of expiry

公示查询: www.315.gov.cn  
Public inquiry



电子证书



可信追溯

### 证书说明:

#### Notes

1. 企业信用等级自评定之日起有效期为三年。

The enterprise credit rating shall be valid for three years from the date of evaluation.

2. 企业信用等级自实行复审制度，有效期内，每年复审一次，经复审合格的，加盖复审后可继续使用；信用状况发生变化的，需要重新评定信用等级并更换证书。

The enterprise credit grade shall be subject to review once a year within the validity period. If the applicant is qualified through the re-examination, the re-examination seal shall be affixed. May continue to use; If the credit status changes, the credit rating shall be re-evaluated and the certificate shall be replaced.

3. 有效期内企业改变名称的，必须持证明到发证单位办理变更手续。

If an enterprise changes its name in effect, it must obtain a certificate and go through the formalities of change at the issuing unit.

4. 本证书只证明企业有效期内的信用状况，不作他用。

This certificate only proves the credit status within the valid period of the enterprise, and will not be used for other purposes.

5. 本证书不得涂改、转借。

This certificate shall not be altered or lent.

### 复审记录:

Re-examination records: \_\_\_\_\_



华夏众诚(北京)国际信用评级有限公司  
Huaxia Zhongcheng (Beijing) International Credit Evaluation Co., Ltd.

网址: www.emie.com 电话: 10060  
证书查询网址: http://pc.emie.cn

Beijing EMIE-CYBER Inspection Certification Co., Ltd.  
Room 1102 Daqing Office Building, No. 44 Changdi Street, Anshun,  
Dongcheng District, Beijing, 100002, P. R. China. Website: www.emie.com  
Certificate Search Website: http://pc.emie.cn